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Belgian Cane Corso days 2022
zitten erop, wat overblijft zijn mooie
herinneringen aan een evenement
dat zijn eerdere edities op vele
vlakken overtrof !

Meermaals werd ons de vraag
gesteld “Hoe we dat voor mekaar
krijgen”. Het antwoord? We plaatsen
ons bij het plannen in de schoenen
van de deelnemer, en beroepen ons
daarbij op de jaren ervaring, het
enthousiasme en de onstuitbare wil
om er iets bijzonders van te maken.

De locatie was dan ook schitterend: Plinius, een park midden in het groen en toch dicht bij het
centrum, met daarnaast nog eens een rijke Romeinse geschiedenis. Waar je je ook bevindt in
Tongeren, de sporen van de Romeinse bezetting van weleer zijn nooit ver weg.
Wellicht de mooiste locatie die we ooit wisten te bemachtigen voor onze evenementen, maar zonder
twijfel ook de meest intensieve voor wat betreft het omtoveren van een uitgestrekt grasveld tot een
heuse showlocatie met daarop alle nodige voorzieningen. 
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Een minpunt? Dat er geen voertuigen op het terrein toegestaan werden, tenzij voor het laden en
lossen van spullen. Maar wees eerlijk, dat is niet anders dan hoe het er aan toe gaat tijdens  de
meeste evenementen in onze buurlanden. 

Wat we als organisatie wel als een gemis ervaarden, is dat we deelnemers niet de mogelijkheid
konden bieden om op het terrein te overnachten, uitgezonderd de mensen met een camper die
hiermee op de daarvoor uitgeruste camperparking terecht konden. Toch wel jammer, zeker ingeval
van een tweedaags evenement is het voor mensen prettig hun tentje te kunnen opslaan en zo zonder
bijkomende verplaatsingen en kosten beide dagen aanwezig te kunnen zijn.

Na een periode van intensief voorbereiden werd er op vrijdag gestart met de opbouw van het
terrein waarvoor we gelukkig konden rekenen op de helpende en onmisbare handen van vrijwilligers.
Ondanks het vele werk waaraan geen einde leek te komen werd er even voor het invallen van de
duisternis de hand gelegd aan de laatste voorbereidingen.
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DE FAMILIEDAG
Maandelijks e-mailnieuwsbrief uitgegeven door onze belangrijkste redacteurs

Een gevarieerd programma met voor
ieder wat wils: het doel van onze
familiedag is het grote publiek kennis
te laten maken met de veelzijdigheid
van de Cane Corso en (potentiële)
eigenaren te voorzien van correcte
informatie over het ras.

Aandacht voor het trainen, opvoeden en werken met de Cane Corso verdient bijzondere
aandacht. Veel te vaak wordt de Cane Corso aangeboden en aangeschaft als ‘lieve,
zachte knuffelbeer’, een beschrijving die voor de meesten van hen dan wel klopt, echter is
de Cane Corso meer dan dat. Eigenzinnig, waaks, territoriaal, sterk, dominant in omgang
met andere honden en in sommige gevallen wantrouwig naar vreemden zijn eveneens
eigenschappen die de Cane Corso toebehoren, en niet zelden problemen en zorgen geven
voor de eigenaren die niet weloverwogen of onvolledige geïnformeerd overgingen tot de
aanschaf van een puppy.

Om deze reden werd ook dit jaar
besloten John van Gelder (DOGS
FRIEND) uit te nodigen, een
gebrevetteerd hondeninstructeur en
pakwerker, die kan terugkijken op een
jarenlange ervaring waaronder met de
Cane Corso. Helaas gooide Covid roet
in deze plannen en zagen John en zijn
echtgenoten zich genoodzaakt af te
melden wegens een Covid besmetting.
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Een domper, maar gelukkig wist Thomas
Coene het programma te redden door
pakwerker/instructeur Werry Braeckman van
H.C. de Donkhond in te schakelen, eveneens
een zeer ervaren persoon die sinds kort ook
eigenaar is van een Cane Corso. Werry was
bereid om op zaterdag de demonstraties en
initiaties tijdens onze familiedag te
verzorgen, waarvoor onze dank.

De demonstraties die tot in de puntjes
uitgewerkt werden door John van Gelder
werden gecommuniceerd aan Arno Heijmans,
die eveneens instond voor de coördinatie en
het presenteren van ervan. Op deze manier
kon er door het team Werry, Arno, Steven en
Thomas alsnog getoond worden hoe men een
Cane Corso ‘opbouwt’ tot werkhond van pup
tot volwassen hond.

Op het programma stonden eveneens een demonstratie en workshop showhandling, die
verzorgd werd door professioneel handler Paulien Pittoors en Geert Martens en erg
gesmaakt werden door de deelnemers en toeschouwers !

De Summer Fun Show, een keuring van
honden met en zonder stamboom, bedoeld
voor baasjes die wensen kennis te maken
met een hondenshow op relaxte wijze was
voor zij die deelnamen een zeer prettige
ervaring. De evaluatie gebeurde door Felice
Pugliese, zelf Cane Corso fokker, die niet
alleen het uiterlijk van de honden
beoordeelde maar ook hun attitude en de
band tussen baasje en hond.
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Wegens technische ‘problemen’ werd er
iets later dan gepland gestart met de
Cane Corso Quiz. Daar het niet mogelijk
was de laptop en beamer met elkaar te
verbinden dreigde niet alleen de quiz maar
ook de lezing in het water te vallen, tot er
met de hulp van Wouter Derwael een
oplossing gevonden werd waardoor de
nodige powerpoint presentaties toch
getoond konden worden, waarvoor onze
dank !

Maar liefst 11 teams namen deel aan de
quiz die niet alleen bedoeld was als
ontspanning maar ter educatie. Deel 1
bestond uit 20 vragen gerelateerd aan de
Cane Corso, deel 2 was voornamelijk
gericht op de Belgian Cane Corso Club en
telde 15 vragen.

De teams met de beste score op deel 1 en
2 werden beloond met een prijs, het team
met de hoogste score in totaal mocht het
laatste exemplaar van het Cane Corso
hoofdsculptuur in ontvangst nemen.
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DE WINNAARS :

Deel 1:
1e: Team Sven & Annelies 
2e: Team Arno & Danielle
3e: Team Livia & Bjorn

Deel 2:
1e: Team Emelie, Steven & Dennis 
2e: Team Marie & Arsène
3e: Team Dagny & Wouter

Deel 1 + 2:
1e: TEAM EMELIE, STEVEN & DENNIS
2e: Team Marie & Arsène
3e: Team Sven & Annelies

GEFELICITEERD ALLEN §



De lezing “About Cane Corso”, met als
spreker Silvana Krsteska (Cane Corso
fokker en FCI keurmeester) was zonder
meer interessant en werd dan ook positief
onthaald door de deelnemers. "Selectie", het
tweede deel van de lezing met als spreker
Felice Pugliese, diende helaas ingekort te
worden wegens de eerdere technische
problemen. 

Ondertussen werd even verder op het terrein de barbecue voorbereid, waarvan de heerlijke
geuren de aanwezigen het water in de mond deden lopen.

Maar liefst 70 personen namen deel aan deze barbecue, waaronder ook enkele eregasten: Dhr.
Willy van Roten (voorzitter van de Vda/KKUSH) samen met zijn echtgenote, en Dhr. Gustaaf
van den Bosch (FCI keurmeester en secretaris van KKUSH sectie 4c, Tentoonstellingen) met
zijn echtgenote Mevr. Lea van Gysel. 

Complimenten voor de cateraar wiens grill-/kookkunsten ten zeerste geapprecieerd werden. De
eerste dag van de Belgian Cane Corso days werd afgesloten in een gezellige en gemoedelijke
sfeer.
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DE RADUNO

Voor de Raduno werden er deze keer 50 honden
ingeschreven, van eigenaren woonachtig in
België, Nederland, Duitsland en Frankrijk.

De keurmeester die dit jaar door ons werd
uitgenodigd was Silvana Krsteska uit Macedonië,
sinds een aantal jaren FCI keurmeester en zelf
fokker van de Cane Corso. Een ‘jonge’
keurmeester, met -zoals een dag eerder tijdens
de lezing reeds duidelijk werd- een goed oog en
een sterke visie op de Cane Corso.

De honden werden stuk voor stuk uitgebreid
gekeurd en ontvingen een gedetailleerd
keurrapport. Zodanig uitgebreid dat het ’s
middags reeds duidelijk werd dat de
vooropgestelde tijden zouden uitlopen, meer dan
we ons als organisatie voor mogelijk konden
houden. 
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Het dient gezegd te worden, de keuring was informatief voor zowel deelnemers als toeschouwers
aangezien de keurmeester haar keuzes uitgebreid toelichtte door de microfoon. U vindt de
volledige resultaten verder in deze nieuwsbrief.

Een lange en leerrijke dag. Geen enkele deelnemer keerde met lege handen huiswaarts: Door
hoofdsponsor Opti Life werd er 1kg voeding geschonken aan elke deelnemende hond, ook de
winnaars werden door hen in de bloemetjes gezet.

Game Dog Performance Nutrition uit Polen sponsorde 10 pakketten met supplementen, elk voor een
waarde van maar liefst 50€, die geschonken werden aan de winnaars.
De ribbons, maar vooral de trofeeën, allen ‘made in Italy’, waren een lust voor het oog en zorgden
voor een prijzentafel om U tegen te zeggen!
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Kort na de middag werden we vereerd met
een bezoek van een aantal ‘Oude Belgen’
(Eburonen: de vroegere inwoners van
Tongeren), die voor heel wat verbaasde
blikken en unieke fotomomenten zorgden !

Kortom, ook de tweede dag van dit Belgian
Cane Corso days weekend is er eentje om
met veel plezier aan terug te denken.

Complimenten aan de keurmeester voor
haar consequente en technische keuring,
niet alleen van ons als bestuur/organisatie
maar ook van heel wat deelnemers die -
ongeacht het behaalde resultaat- tevreden
huiswaarts keerden na een aangename en
educatieve showdag.
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Als bestuur en organisatie kijken we terug op een
uiterst geslaagde 5de editie van de Belgian Cane
Corso days. 

De opkomst, zeker voor wat betreft de familiedag, had
een flink stuk hoger mogen zijn temeer omdat er ruim
op voorhand niet weinig publiciteit gemaakt werd. 
De datum (aanvang van de vakantieperiode), maar
wellicht meer nog de moeilijke ‘post-Covid’ tijden
zorgden voor een ietwat teleurstellende opkomst,
zowel van toeschouwers als deelnemers voor een
evenement met een dergelijk veelzijdig programma.

Desondanks kunnen we tot onze grote tevredenheid
melden dat de tombola ten voordele van het onderzoek
naar kanker bij honden maar liefst 695€ opgebracht
heeft aan verkoop van tombolatickets!!! Daarbij komt
nog eens 175€ aan donaties, de som van bedragen die
door deelnemers aan de familiedag, de barbecue en de
raduno werd overgemaakt tegelijk met het inschrijven
voor voornoemde activiteiten.

Dit betekent dus dat er een totaalbedrag van maar
liefst 870€ gedoneerd zal worden aan the ‘Canine
Cancer Alliance’, de Amerikaanse non profit organisatie
die zich inzet voor het onderzoek/behandeling/preventie
van kanker bij honden.

Bij deze willen we nogmaals iedereen bedanken die heeft bijgedragen aan dit succes: sponsors van
tombolaprijzen, deelnemers die doneerden en uiteraard de mensen die op 9 of 10 juli
tombolatickets kochten !
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Met dank aan hoofdsponsor Opti Life, sponsor Game Dog, keurmeester Silvana Krsteska,
de mensen die demo’s, workshops, lezingen voor hun rekening namen, deelnemers en
toeschouwers. Een bijzonder woord van dank is zoals elk jaar gereserveerd voor onze
vrijwilligers, zij die zich voor, tijdens en/of na het evenement belangeloos ingezet
hebben om ook van dit evenement een succes te maken en simpelweg onmisbaar zijn
voor het realiseren van onze plannen !

Meer foto's vindt u in het BCC days '22 album op de facebook pagina van de Belgian Cane Corso Club.

NIEUWSBRIEF JULI - AUG. 2022 - P.16

https://www.facebook.com/media/set/?set=a.2545179138957451&type=3


DE RESULTATEN
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Some questions to

Silvana Krsteska
Belgian Cane Corso days '22

FCI judge, Cane Corso breeder (Macedonia)
Judge at the BCC days' 22 Raduno on 10 July.

Dear Silvana, it was a pleasure to welcome you in
Belgium and to see you judging the Raduno of the
Belgian Cane Corso Club, which is part of our
annual Belgian Cane Corso days.

We are curious to hear from you, what was your
general experience judging the Raduno in 
 Belgium ?

First I would like again to thank the Belgian Cane
Corso Club for the invitation and it was my pleasure
to be part of the event on both days.

Very nice organization, activities, positive atmosphere
and of course the most important very polite
exhibitors. I enjoyed it a lot... who would not enjoy to
stay in a place with passionate lovers and breeders
who want to go ahead with the breed!

Can you tell us what is your opinion on the
homogeneity of the dogs presented in the ring ?

Yes, I saw homogeinity in many dogs (heads), and it is
going in a positive way. What is very noticible, is that
people working there and try to be more and more
successfull.
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Can you tell us which are according to you the
difficulties when judging the Cane Corso ?

As for every breed, when you have similar quality of
dogs and you have to calculate and choose based on
some small differencies, It is very difficult when you
like a lot two examples from which only one can be
placed first.

Which are the most important characteristics you
look at in a dog ?

Balance, head, expression, body, movement: simply
the complete subject. A nice head on an incorrect
body body, or the opposite doesn’t make the subject
succesfull.

Which qualities did you notice most, and which
flaws ?

I saw very nice heads and expression. About the
"flaws" if i can say, I felt like morphological faults
which appear during the growing period of the dog
don't get noticed by some owners.
I've noticed also too many dogs with closed
frontquarters and hindquarters in movement.

Which elements do you consider to be the most
important in judging the Cane Corso ?

As all other breeds, Cane Corso is not only a head, a
body or movement, but must have balance in all
these elements. First of course, a head as correct as
possible, on a balanced body, to have a
representative of the breed that is the closest
possible to the breed standard. 
Of course, the perfect dog does not exist.

Thank you again for being part of Belgian Cane
Corso days ’22 and for taking the time to answer
our questions !
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H A N D L I N G  S E R V I C EH A N D L I N G  S E R V I C E
T E N  V O O R D E L E  V A N  D E  B E L G I A N  C A N E  C O R S O  C L U B

Tijdens de Raduno op de Belgian Cane Corso Days werd er
wederom gretig gebruik gemaakt van de handling service
georganiseerd door Emelie Claeskens en Alina Roedko. Maar
liefst 12 honden werden voor deze service ingeschreven
waardoor beide dames een drukke dag voor zich hadden! 
Helaas kon Alina jammergenoeg zelf niet showen daar ze
haar kruisbanden gescheurd had. Professioneel handler
Jolien Deneweth werd ingeschakeld ter vervanging en
samen met Emilie slaagden ze er in om alle honden wederom
fantastisch te presenteren in de ring.
 
Namens de club zijn we erg gecharmeerd door dit
geweldige initiatief en enorm dankbaar dat dit
opnieuw ten voordele van de club georganiseerd
werd! Uiteraard zijn wij Alina, Emelie en Jolien enorm
dankbaar, maar ook de eigenaren die hiervoor hun
hond inschreven. Tot slot willen we ook Steven Mans
nog bedanken voor alle foto’s die tijdens de Raduno
gemaakt werden!

opbrengst
RADUNO,

zondag 10 juli

€ 300
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